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Sænk farten – bare lidt

Set over de sidste ti år har stadig flere trafikanter lettet foden lidt fra speederen. Det er godt, for 

når færre kører for stærkt, så sker der også færre fartulykker. Vejene er med andre ord blevet 

mere trygge og sikre at færdes på. 

Men fire ud af ti danskere oplever stadig, at der ofte bliver kørt for stærkt på vejene i deres 

lokalområde, viser en undersøgelse fra Rådet for Sikker Trafik. Og det skal fartkampagnen nu 

gøre noget ved.

Skilte langs vejene

I april måned vil der derfor langs udvalgte veje i kommunen være kampagneskilte med teksten 

”Sænk farten – bare lidt”. Erfaringen viser, at skiltene får en stor del af de bilister, der kører for 

stærkt, til at sænke farten.

Det er Rådet for Sikker Trafik og kommunerne i Danmark, der står bag kampagnen ”Sænk farten 

– bare lidt”.

Der er for høj fart i omkring fire ud af ti dødsulykker i trafikken.•

9 ud af 10 ønsker, at bilisterne var bedre til at overholde hastighedsgrænsen i deres 

lokalområde.

•

Kilde: Rådet for Sikker Trafik.



Undgå at blive fanget i en af politiets fartkontroller - sænk farten.

Foto: Rådet for Sikker Trafik.
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